
Správa kouča reprezentačného tímu Slovenska na EuroCupe 2024. 

     Náš klub HOHENLOHE sa tento rok zúčastnil na 26. Európskom pohári majstrov, 
ktorý sa konal 07.11.-10.11.2024 vo Francúzsku v Sin-le-Noble. 
Reprezentovali nás hráči :  
 Andrej Fratrič, Peter Fratrič, Vanda Sowasserová, Juraj Kersten, Alexandre 
Ochsenbein, Alena Szilvásiová a Peter Anger. 
Koučom bola : Andrea Fratričová 
 
 

 
 
     Šampionátu sa zúčastnili kluby reprezentujúce 28 európskych krajín. 
Tieto kluby boli na základe losovania rozdelené do 7 skupín po štyri. V každej skupine 
odohrali tímy zápasy každý s každým :  jednotky, dvojky a trojky. 
My sme boli v skupine C spolu s Monakom, Poľskom a Ukrajinou. 
Proti Monaku a Poľsku sme síce odohrali pekné zápasy, ale žiaľ na tieto 2 silné tímy 
sme nestačili a prehrali sme :  
0:31 proti Monaku a 2:29 proti Poľsku 
Potom prišla cenná výhra proti Ukrajine  :  17:14  
 A tak sme sa v našej skupine umiestnili na 3. mieste a pokračovali sme do 1/8 
FedCupu, kde sme nastúpili proti Škótsku a tu sme mali jasnú hernú prevahu a teda 



už po 5 vyhraných jednotkách a 2 vyhraných dvojkách bolo rozhodnuté a trojky sme 
už nemuseli hrať.  
Výhra nad Škótskom : 19:2  
Potom vo 1/4 finále sme nastúpili proti Írsku, ktoré vyzeralo síce nenápadne, ale malo 
v tíme silných Francúzov a Madagaskarčana a tak hoci sme už prípadným postupom 
do semifinále siahali na medailu, nakoniec sa nám ich poraziť nepodarilo.  
Vyhrali sme dvoje jednotky a dvoje dvojky a teda sme potrebovali vyhrať obidvoje 
trojky. To sa nám žiaľ už nepodarilo a hoci sme v mixe viedli 9:5, po prehre druhého 
tripletu, sme už museli skončiť.  
Bolo rozhodnuté a do vysneného semifinále postúpili Íri. 
Prehra proti Írsku : 10:16 
 
Tu je pavúk FedCupu : 
 

 
 

Podrobnejšie výsledky sú k pozretiu tu : 

https://www.cep-petanque.com/eurocup.html 

Hráči sa snažili podať čo najlepšie výkony a myslím, že s miestom vo štvrťfinále 
FedCupu môžeme byť spokojní. Ešte je samozrejme pred nami veľa práce, aby sme sa 
stále zlepšovali. 

Ešte by som rada vyzdvihla prácu Janky Lazarovej, ktorá bola v organizačnom tíme 
CEPu a vedela nám poradiť, pomôcť a aj nás povzbudiť. 

 

Zapísala : Andrea Fratričová 



 


